

Bachelor of Social Sciences (Honours) in **Global Economics and Banking** 環球經濟與銀行社會科學(榮譽)學士

Programme Features 課程特色

Taught by seasoned university scholars

優秀教學團隊

An honours undergraduate programme offered by the Department of Economics

嶺南大學經濟學系開辦的榮譽學士課程

A broad-based and internationally oriented curriculum

課程設計廣闊多元兼具國際視野

Major courses focus on both academic and practical knowledge in global economics and banking to prepare students for their career pursuit

專科課程理論和實用並重，為就業作好準備

Pathway to the postgraduate programmes offered by the Department of Economics

可銜接經濟學系開辦之研究生課程

Introduction 簡介

The Bachelor of Social Sciences (Honours) in Global Economics and Banking is a self-financed programme offered by the Department of Economics. Hong Kong is an international financial centre which has been increasingly integrated with the Chinese and global economies. The Programme aims to train more young professionals to meet the emerging manpower needs of the banking and finance sector especially in Hong Kong and the Greater Bay Area. The main thrust of the Programme lies in its design as a broad-based and internationally oriented programme attuned to the fast-changing world of international economics and banking.

環球經濟與銀行社會科學(榮譽)學士課程是嶺南大學經濟學系開辦的本科自資課程。香港作為國際金融中心，其發展越來越融入中國和全球經濟。課程旨在培養更多年輕的專業人才，以滿足特別在香港和大灣區的銀行和金融界的人才需求。課程的主要目標在於將其設計為一個廣闊多元兼具國際視野，以適應快速變化的國際經濟和銀行業世界的專業學科。

Programme Curriculum 課程介紹

In line with the university graduation requirements, students need to complete sufficient credits of the study programme for graduation.

根據大學畢業要求，學生需完成課程所需足夠學分方可畢業。



Students will complete at least 120 credits normally in 4 years of full-time studies. They need to finish Language Courses, Common Core Courses, Foundational Courses and 2 Required Courses in the first two years of study. From the third year onwards, students can take the Major Electives by choosing from a wide array of economics and banking-related courses offered by the programme.

學生需要在4年全日制學習中完成至少120學分。在首兩個學年，學生須完成語言課程，共同核心課程，專業基礎課程和兩個必修課程。第三年起，學生可從廣泛的經濟學和銀行業相關科目中進行選擇，學習專業選修科目。



Associate Degree and Higher Diploma graduates will be granted a block credit transfer of 60 credits to admit as third-year students. The transferred credit units will be counted towards the graduation requirements but will be excluded from the calculation of the student's Grade Point Average (GPA).

申請人在其他認可專上院校取得的學分可獲轉換至嶺大。入讀嶺大三年級課程的副學位或高級文憑課程畢業生可獲轉換共60學分入讀課程，而成功轉換的學分將納入畢業要求，但不計算在平均積分點內。

■ Foundational Courses 基礎課程

ECO2101	Introduction to Economics (For 2-year)
ECO2102	Introduction to Banks and Financial Institutions
ECO2103	Financial Information and Management
ECO2104	Introduction to Microeconomics (For 4-year)
ECO2105	Introduction to Macroeconomics (For 4-year)
ECO3104	Tools for Economic Analysis
ECO3105	Introduction to Statistics and Econometrics

■ Required Courses 必修課程

ECO3201	Intermediate Microeconomics
ECO3202	Intermediate Macroeconomics
ECO4305	International Trade and Trade Policy
ECO4306	International Finance
ECO4217	Money and Banking
ECO4323	Financial Economics
ECO4325	Global Economics and Banking Capstone Project (From AY2024-25 Intake)
SSC4207	International Political Economy

Scholarships 獎學金

The Entrance Scholarship

入學獎學金

HK\$ 160,000

The Best Global Economics and Banking Students Awards

環球經濟與銀行學優秀學生獎學金

HK\$ 5,000

MSc. in International Banking and Finance (MIBF) Programme Full Scholarships

國際銀行與金融理學碩士課程 (MIBF)
全額獎學金

Including a full tuition waiver plus a stipend of
包括豁免全額學費及獲發助學金

HK\$ 80,000*

MSc. in International and Development Economics (MIDE) Programme Full Scholarships

國際與發展經濟學理學碩士課程 (MIDE)
全額獎學金

Including a full tuition waiver plus a stipend of
包括豁免全額學費及獲發助學金

HK\$ 80,000*

* Subject to review 有待更新

Seasoned Faculty Scholars

優秀教學團隊

The Department consists of seasoned scholars in various fields including money, banking and finance, international trade, digital economy, financial economics, behavioral economics and finance, international political economy, market and regulations, and financial econometrics. They provide high-quality teaching and learning experiences for students. Upon completion of the Programme, graduates should be able to demonstrate competencies and skills required for pursuing a career or further study in a related field as a competitive candidate in the banking and finance industries.

經濟學系的教學團隊在貨幣、銀行與金融、國際貿易、數位經濟、金融經濟學、行為經濟與金融學、國際政治經濟學、市場與法規、金融計量經濟學等領域表現優秀，能為學生提供高質素的教學和學習體驗。在完成課程後，畢業生將能展示在銀行與金融業相關領域就業或進修的能力、技能和競爭力。

Pathway Programme for Pursuing a Postgraduate Degree

銜接研究生課程

For students who are interested in pursuing further studies in fields of Economics, Banking and Finance, the BSSGEB programme is a pathway connecting to the following postgraduate programmes offered by the Department of Economics:

環球經濟與銀行社會科學(榮譽)學士課程為有興趣在經濟、銀行和金融相關領域繼續深造的學生銜接以下由經濟學系開辦的研究生課程：

經濟學碩士 / 博士
MPhil/PhD in
Economics

國際銀行與金融碩士
MSc. in International
Banking and Finance
(MIBF)

國際發展經濟學碩士
MSc. in International
Development
Economics (MIDE)

Student Exchange Programme

學生交換計劃

With a mission of becoming a world-class liberal arts institution, Lingnan aims at promoting student exchange with other institutions of higher learning throughout the world. Lingnan has set up the Student Exchange Programmes (SEP), offering students a valuable opportunity to "Engage the World" and to study in our partner institutions in overseas countries or Chinese Mainland.

嶺大以成為世界頂尖的博雅教育院校為使命，致力促進學生與其他世界高等學府的交流。嶺大成立了學生交換計劃(SEP)，為學生提供一個「接觸世界」的寶貴機會，讓他們到海外國家或中國內地的合作院校學習。



Entrance Requirements 入學資格

Admission is open to both local and non-local students.

本地及非本地學生均可申請入學。

Local Students 本地學生

Applicants with qualifications that meet the admission requirements—including HKDSE, sub-degree programmes (AD/HD) and international qualifications (e.g. IB, GCEAL/IAL, SAT, ACT, etc.) are eligible to apply for either a 4-year undergraduate programme or a 2-year undergraduate programme (for AD/HD graduates only).

持有符合入學要求之資歷，包括香港中學文憑(HKDSE)、副學士(AD)/高級文憑(HD)，以及國際資歷(如IB、GCEAL/IAL、SAT、ACT等)的申請人，均可報讀四年制本科課程或兩年制本科課程(僅限副學士/高級文憑課程畢業生)。

Non-local Students 非本地學生

Students from the overseas and Chinese Mainland with international qualifications are eligible to apply for the programme.

歡迎持有國際資歷的海外和中國內地的學生提出申請。

Current candidates for the Joint Entrance Examination for Universities in PRC (Gao Kao), please refer to:

中國內地大學聯合入學考試(高考)應屆考生，請參閱以下網站的入學要求：

www.ln.edu.hk/admissions/ug/mainland/apply/admission-requirements



English Language Requirement 英語語言要求

In addition to the General Admission Requirements, applicants are required to fulfil one of the English language requirements as described in the following website of the University:

除了一般入學要求外，申請人亦需符合以下大學網站中描述的英語語言要求：

www.ln.edu.hk/admissions/ug/apply-now



Application Deadline 申請截止日期

	Local 本地生	Non-local 非本地生	Chinese Mainland Gaokao 中國內地高考生
Main Round 主輪申請	2026.2.28		2026.6.10
Final Round 尾輪申請	2026.7.31	2026.6.30	

Annual Tuition Fee 每年學費

HKD 160,000

Application Fee 申請費用

HKD 200 non-refundable
不可退還

Information as of October 2025

Enquiry 聯繫方式

Tel 電話：

(852) 2616 7047
(852) 2616 7190

Fax 傳真：

(852) 2891 7940

Email 電郵：

bssgeb@LN.edu.hk

Website 網址：

www.LN.edu.hk/econ/bgeb/



Address 地址：

Bachelor of Social Sciences (Honours)
in Global Economics and Banking Programme,
Department of Economics

• Room WYL320, Dorothy Y.L.Wong Building,
Lingnan University, Tuen Mun, N.T. Hong Kong SAR

經濟學系環球經濟與銀行
社會科學(榮譽)學士學位課程

• 香港新界屯門青山公路8號
嶺南大學黃玉蘭樓WYL320室

APPLY NOW
立即申請

